



مهرجان عُمان للإبحار
Oman Sailing Festival

استمارة تأكيد المشاركة وإخلاء المسؤولية

أقر أنا/..... بأني مشارك في فعاليات عُمان للإبحار (تجارب الإبحار الشراعي)، وأقبل بذلك مع تحملي لكافة مخاطر ومسؤوليات المشاركة في هذه الأنشطة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر:

1. القيود

- 1.1 لا يسمح باصطحاب الحيوانات الأليفة للمشاركة في أي من الأنشطة المائية أو بالقرب من موقع فعاليات عُمان للإبحار.
- 1.2 يجب كتابة أسماء جميع المشاركين في استمارة الحجز، ولن يُسمح لأي أشخاص إضافيين بالمشاركة في النشاط.
- 1.3 موظفو عُمان للإبحار مسؤولون عن اتباع أساليب الأمن والسلامة لكافة الأنشطة المقدمة. قد يتم تغيير مسار رحلتك لأغراض السلامة. كما سيقدر موظفو عُمان للإبحار تبعاً لتقديرهم الخاص ما إذا كانت الظروف آمنة لاستخدام أي معدات أو موقع. لذا يجب على جميع المشاركين الاستماع جيداً إلى كافة التعليمات الإرشادية الصادرة عن موظفي عُمان للإبحار واتباعها فيما يتعلق بالسلامة.

2. المسؤولية

- 2.1 أنشطة عُمان للإبحار بطبيعتها تنطوي على مخاطر جسدية وقد لا تكون مناسبة للأشخاص الذين يعانون من ظروف واحتياجات صحية معينة. يتحمل كل مشارك مسؤولية صحته البدنية عند المشاركة في أي من الأنشطة أو الرياضات المائية التي تقدمها.
- 2.2 لن تكون عُمان للإبحار مسؤولة عن أي وفيات تحدث، أو أي إصابات شخصية أخرى، أو الخسارة أو الضرر الذي يلحق بالمتلكات الشخصية، الذي تتعرض له أنت، أو أي فرد من المشاركين أو طرف ثالث، أو تلك الخسائر الناجمة عن مثل هذه الحوادث، ما لم تكن ناجمة بشكل مباشر عن إهمال مثبت من قبل موظفي عُمان للإبحار تبعاً لما تقرره المحاكم العُمانية.
- 2.3 لن تكون عُمان للإبحار مسؤولة عن أي وفيات تحدث، أو أي إصابات شخصية أخرى، أو الخسارة أو الضرر الذي يلحق بالمتلكات الشخصية، الذي تتعرض له أنت، أو أي فرد من المشاركين أو طرف ثالث، أو تلك الخسائر الناجمة عن مثل هذه الحوادث، بسبب نشاط ما خارج الأنشطة المتفق عليها أو المسموح بها من قبل عُمان للإبحار.
- 2.4 يجب تقديم أي شكاوى إلى عُمان للإبحار كتابياً.

3. القوانين والإجراءات الحكومية

- 3.1 تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين سلطنة عُمان وأي نزاعات تنشأ بموجب هذه الاتفاقية ولا يمكن تسويتها ودنياً يتم الفصل فيها من قبل محاكم السلطنة.

كما أتفهم أنه في هذا الحدث أو الأنشطة ذات الصلة بها قد يتم تصويري. وأوافق على السماح باستخدام صوري، أو الفيديو، أو ما شابه ذلك في أي غرض مشروع من قبل منظمي الحدث، المنتجين، الرعاة، و/ أو أصحاب الحق فيه.

التاريخ:

التوقيع:

الاسم (مكتوب بشكل واضح):

CONFIRMATION OF PARTICIPATION AND RELEASE OF LIABILITY

I, _____, acknowledge that I am taking part in Oman Sail events (TRY SAILING ACTIVITIES), and accept and assume all the risks and responsibilities of participating in this event including but not limited to:

1. Restrictions

1.1 No pets are allowed to participate in any activity on the water or around the Oman Sail site.

1.2 All participants shall be named on the booking form, no additional people will be permitted to partake in the activity.

1.3 Oman Sail staff are responsible for the safe conduct of your activity and may vary your itinerary for safety purposes. Oman Sail staff at their sole discretion will decide whether the conditions are safe to use any equipment or location. All participants are required to listen to and follow all instructions from Oman Sail staff relating to safety

2. Liability

2.1 Oman Sail's activities inherently involve risks of physical danger and may not be suitable for persons with certain health conditions and needs. You and each member of your party are responsible for ensuring your physical fitness to participate in the relevant activity.

2.2 Oman Sail is NOT liable or responsible in any manner or to any extent for death or personal injury, or loss or damage to personal property, suffered by you or any member of your party, or any third party, nor for any losses resulting from such incidents, unless directly caused by the proven negligence of Oman Sail staff as decided by the Omani courts.

2.3 Oman Sail is NOT liable or responsible for death, or personal injury, or loss or damage to personal property, suffered by you, any member of your party, or any third party, nor for any losses resulting from such incidents, caused by an activity outside of the activities agreed with and / or permitted by Oman Sail.

2.4 Any complaints must be submitted to Oman Sail in writing.

3. Governing Law

3.1 These Terms and Conditions are subject to the laws of the Sultanate of Oman and any disputes arising hereunder which cannot be amicably settled shall be decided exclusively by the courts of Oman

I understand that at this event or related activities I may be photographed. I agree to allow my photo, video or likeness to be used for any legitimate purpose by the event holders, producers, sponsors, organisers and / or assigns.

Signature:

Date:

NAME: